
 

 

Protokoll 
Hjärnarps OL styrelsemöte den 8 mars 2023 

 

 Plats: Klubblokalen, Margretetorp/digitalt. 
 

Närvarande: Martin Hansson Helen Olsson, Åsa Bjäräng, Mikael Rubensson, Linda 
Bygdeståhl, Per Sigbo  
 
 

I. Mötets öppnande 
Mikael förklarade mötet öppnat. 
 

II. Val av protokolljusterare 
Linda valdes till protokolljusterare. 

 

III. Godkännande av föregående mötesprotokoll 
Styrelsen godkände föregående mötesprotokoll efter justering i punkt VI.   

 

IV. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 
Inget nytt sedan föregående möte. 
 

b. Ungdomskommittén 
Ganska bra uppslutning under vintern mellan 6-12 st på varje träning. 
Stafett träning torsdag V 11 för alla, syfte är att testa våra system inför vår DM 
tävling i maj. 
Inomhus träning pågår ett par veckor till. 
Ungdomskommittén har haft planeringsmöte inför vårens träningar. Fredrik 
Nilsson kommer hjälpa till med några banläggningar, vårens program är klart all 
info kommer på hemsidan och läggs in i kalendern 
I februari var ungdomarna på en endagsutflykt till Halmstad. Ungdomarna hade 
kontrollplock på Halmstads fasta kontroller, de delades upp i tre lag, uppgiften 
var att ta så många kontroller de kunde under 45 min därefter var det bad i 
Halmstads badhus. En mycket uppskattad aktivitet. 

 

c. Junior- och seniorkommittén 
Träningar pågår som vanligt på torsdagar, måndagsträningarna blev förlängt 
med några pass, samt några lördags pass. All info kommer i kalendern. 
Tyvärr var det bristande intresse för 10-mila så vi fick inte ihop något lag inom 
OLNV. 
 

d. OLNV 

Natt träningarna avslutas V11, därefter kommer tisdagsträningarna i gång den 
28/3 och pågår till den 20/6. All info kommer i kalendern och på Eventor. 
 
 

e. Veteranerna  
Bengt skickar rapport till styrelsen, deras träningar ligger på onsdag efter OLNV 
träningarna. Det är bra uppslutning och ger ett stort bidrag till OLNV då de 
betalar en startavgift för varje träning de medverkar på samt bidrar med 
intagning av kontroller. 



 

 
 

f. Informationskommittén 
Månadsutskick har skickats som planerat.  
Uppföljning från årsmötet: Förstärkning behövs till informationskommittén för att 
få ut mer info från träningar, mer info på hemsidan. Förfrågan kommer gå ut på 
ungdomsträningarna och i månadsutskick. 
 

g. Kart- och markkommittén 
Föreningen har fått fråga från Friluftsfrämjandet att köpa en karta over Hålehall 
området, diskussioner pågår.  
Kjell har ställt in vår nya skrivare och fått den certifierad och godkänd så vi kan 
nu skriva ut våra egna tävlingskartor. 
 
 

h. Skidkommittén 
Efter snöfall V 10 har det lagts nya spår i Hulebäckseröd. 
På hemsidan kommer vi förtydliga vad som ingår i föreningens medlemskap för 
skidmedlemmar. 
Som medlem har man tillgång till all träning som bedrivs i klubben för 
baskondition och orienteringsteknik/träningar, samt att spårbidrag vid 
skidåkning ingår i medlemsavgiften. 
 

i. Hemsidan 
Mer och mer fylls på succesivt och börjar bli komplett. Även dokument från 
tidigare möten finns nu upplagda. 
Viktigt att tydlig information finns om våra träningar och att kalendern är 
uppdaterad. 
Styrelseprotokoll skall finnas där och kommer att läggas upp löpande. 
Varje kommitté skall hjälpa till att bidra med information till hemsidan.  

 
 

V. Externt arbete 
- Trail-lopp HOKA Torekov - Båstad 

Avsaknad av personal 30 anmälda på Eventor vi har behov av 45 st totalt. 
I senaste infobrevet har en uppmaning om fler funktionärer kommit och det har 
kommit in fler anmälningar. 
Loppet är fulltecknat vilket ger en bra inkomst till föreningen då vi får en fast 
summa per startande enligt vårt avtal. 
Stabs möte med ansvariga hölls V9 vi har bra koll på vad som skall 
genomföras och hur, så vi ser fram emot evenemanget. 
 

VI. Arrangemang 
- Tävling 2023 DM sprint och sprintstafett 

Åke banläggare för sprinten, Kjell för stafetten. Information om Ängelholms 
kommun på Kartan, viktigt att följa instruktionerna för att få bidraget som vi 
beviljats, information har skickat till tävlingsledare, Christer L. Kjell skriver ut 
kartorna.  
Områdesansvariga måste tillses omgående så vi har personal till denna tävling.  
 
- Tävling 2024 

Inget bestämt än – arrangemangsgruppen bjuds in till nästa möte för att 
diskutera förslag. 
 

VII. Representation 



 

 

Per var representant på SKOFs Årsmöte: 
o viktig fråga som nu beslutats är att det skrivits in i stadgarna att 

endast diskutera Fyrklubbs var tredje år.  
o Diskussion - Vision 2030  
o Per var nominerad till årets Ledare och fick ta emot detta pris. 

 

VIII. Kom ihåg-listan 
Listan lästes igenom och reviderades. 
 

IX. Hjärnarps OL:s årshjul 
Listan lästes igenom för Mars  

Mars: 

• Vilka tävlingar är vi tävlingsjury på i vår? Info kommer innan tävlingen eller på tävlingen om man är 

representerad. 

• Tävlingsansökan 31 mars för nationella tävlingar.   

• Gå igenom listan med utdrag ur belastningsregistret och se om det är några vi behöver begära in. 

kontinuerligt 

.  
 

X. Belastningsregistret 
Kontinuerlig uppdatering 
 

XI. Övriga frågor 
- Uppföljning från årsmötet antal som tävlar (Eventor) och antal 
orienteringsstarter (O-ringen och utomlandstävlingar) definiera bättre vad vi 
menar i vår rapportering framöver. Årsberättelsen, vilken typ av tävlingar som 
avses. 
- Tävlingsaktiva som ej orienterar men aktiva i klubben för 
löpartävlingar/skidtävlingar mfl –Förtydliga vad som ingår för medlemskap för 
alla medlemmar  
- Mångkampsförbundet årsavgift ?  Vi avslutar denna medlemsansökan. 
 
 

XII. Mötets avslutande 
 
 
Nästa styrelsemöte söndagen den 7 maj kl. 10.00 i klubblokalen. 

 
 

 Vid protokollet  Justeras  
 
 _______________  _______________  

Helen Olsson  Linda Bygdeståhl 
 


